
  

 

 
Raadsbegeleidingsgroep Glanerbrook 
 
  
Datum: 15 juli 2021 
Tijd: 17.00 tot 18.00 uur 
Plaats: Glanerbrook 
Aanwezig: M. Wijnen (GOB), M. Mastenbroek (DCA), F. van Montfoort (VDD), N. 

Kaufmann (Stadspartij), J. Engelhart (D66), H. Kamps (50plus), G. Dumernit 
(GroenLinks), J. Renet (SPA), wethouder L. Geilen, R. Dumont, M. Roorda-
Knape (voorzitter), J. Snijders allen gemeente Sittard-Geleen, P. Fransen 
(NOAHH), E. Renkens (Deerns). 

   
  

 
 
De voorzitter heet iedereen welkom. De raadsbegeleidingsgroep heeft als doel om 
de raad ook inhoudelijk mee te nemen in de Vernieuwbouw van Sportpark 
Glanerbrook. Vandaag staat de kennismaking met de architect en de visie van de 
architect op het programma. Dit is de eerste stap in het ontwerpproces. De 
raadsbegeleidingsgroep wordt in de diverse stappen van dit proces meegenomen. 
 
De architect presenteert zijn visie op het project. 
 
Naar aanleiding van de presentatie een aantal opmerkingen: 

• Unaniem er over eens dat dit een mooi plan is. 
Vooral het buiten naar binnen lopen en visa versa. 

 

• Bij parkeerplaatsen in groen realiseren opletten dat de automobilisten niet in 
de modder moeten uitstappen. Ook het aantal parkeerplaatsen moet 
terugkomen. 

 

• Parkeerplaatsen eventueel gedeeltelijk overkappen met zonnepanelen. 
 

• Complex moet energie neutraal zijn. Duurzaamheid wordt gemeten. 
 

• Glanerbrook moet toekomstbestendig zijn en tenminste 25 jaar meegaan. 
 

• Er moet een lijst komen wat er in het PvE is opgenomen en wat niet en 
waarom. 
Wat is een eis en wat is een wens (menukaart). 

 

• In het najaar zal er een tweede bijeenkomst zijn voor het bespreken van het 
structuurontwerp / voorlopig ontwerp. 


